
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 5. november 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 157

Vil ministeren – i forlængelse af MOF alm. del – spørgsmål 34 - oplyse, om det er korrekt,

at det nye støjkonsekvensområde, der er under udarbejdelse, er et stykke skrivebordsar-

bejde, der er baseret på samme forældede tal, som den tidligere? Dvs., at den baseres

på et teoretisk tal fra 1973 på omkring 200.000 operationer pr. år, på trods af at miljøgod-

kendelsen kun tillader 121.000 operationer pr. år, og virkeligheden er, at der er langt un-

der 100.000 operationer fra lufthavnen pr. år, hvilket samlet set vil betyde et støjkonse-

kvensområde, som er langt større end nødvendigt, og som dermed blokerer for udvikling

af landsbyer i området som f.eks. Vor Frue, Snoldelev og Tune.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Mette Gjerskov (S).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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